



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
12 DECEMBER 2013

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	FILIPPA HALLQVIST
VICE ORDFÖRANDE	KARL "NETTO" GUSTAVSSON
KASSÖR	VINCENT ERICSSON
SEKRETERARE	MAGDALENA "TM" JANSSON
LEDAMOT	ELLINOR "JOEL6" RÅNGE
ORDFÖRANDE F6	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOTTA "LEJON" BERGBOM
TILLTRÄDANDE ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY VIKSTEN
ORDFÖRANDE SNF	EMILIO JORGE
VICE ORDFÖRANDE SNF	OSCAR KALLDAL
ORDFÖRANDE FOC	BRITTA THÖRNBLOM
ORDFÖRANDE FARM	JAKOB LINDQVIST
TILLTRÄDANDE ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV
SÖKANDE BALNGT	THERESE PETERSSON
SÖKANDE ORDFÖRANDE FOC	RICKARD ANDERSSON
SÖKANDE FOC	RAGNAR ENGLUND

§1 Mötets öppnande Filippa öppnar mötet.

§2 Val av justerare Ellinor Rånge väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll TM föredrog föregående mötesprotokoll.

§4 Fyllnadsval BalNgt Therese Petersson, tm13, söker BalNgt för att hon vill arra bal och har liknande erfarenheter från studentkommittén på gymnasiet. Hon har körkort och en bra studieszituation.

Beslut: Att fyllnadsvälja Therese Petersson till BalNgt:s fjärde post.

§5 Fyllnadsval ordförande FOC Britta meddelar att hon avgår vid årsskiftet. Rickard Andersson söker ordförande i FOC. Övriga FOC står bakom honom. Han tror att platsen i Styret kan underlätta hans arbete som Bilniss.

Beslut: Att fyllnadsvälja Rickard Andersson till ordförande i Focumateriet.

Filippa Hallqvist
Ordförande

Magdalena Jansson
Sekreterare

Ellinor Rånge
Justerare



§6 Fyllnadsväl Rickard Andersson avgår som ledamot i Focumateriet. Ragnar Englund söker posten.
ledamot FOC Han tror att han är skön och vet inte hur texten till El cancion del Mariachi går.

Beslut: Att fyllnadsvälja Ragnar Englund till ledamot i Focumateriet.

§7 Brittas Britta Thörnblom meddelar att hon avgår från alla sina övriga sektionsposter också.
allmänna avgång

§8 Rundabordet

• **Kärnstyret:**

– Filippa

Har varit i kontakt med Jana inför programrådet, men fortfarande inte fått någon dagordning. Har hunnit mysa med några av styretmedlemmarna vilket var trevligt. Har också börjat kika på reglemente- och stadgeändringar inför läsperiod 3. Beskriver den senaste veckan som “abstrakt pyssel”. Kommer att skicka ut en ny verksamhetsplansworkshopsdoodle.

– Netto

Har varit på SU-möte, träffat kuratorn och snackat incidenthantering.

– Vincent

Har haft kassörmöte och beställt bokföringsbok.

– TM

Har haft nyckelluncher. De som inte hämtat ut eller lämnat in nycklar får nu jaga TM bäst de kan.

– Ellinor

Har pratat och mejlat med folk om sektionens vecka.

• **FARM:**

Har börjat dra i sin CERN-resa. Har ett studiebesök till ÅF i eftermiddag, 12 personer ska dit. Har även pratat om vad man vill göra på sektionens vecka. Kommer att börja ringa företag innan nästa läsperiod börjar.

• **FnollK:**

Har haft nyckelutbyte, arrangerat 2-3 nyanser av svart och skickat julkort. Nu är det överlämningar som ska skrivas. Nya FnollK har arrat julbord för de avgående.

• **Foc:**

Inval, utval, blåval.

• **SNF:**

Emilio har varit på utbildningsområdesmöte. Fick veta att sektionen får skicka dit folk om de vill. Man diskuterade var omtentorna ska ligga i den nya läsårsindelningen. Omtentor för LP1 kommer att ligga vid jul, alla andra kommer att gå vid påsk. Detta medför en rad spännande effekter i och med att påsken flyttar sig. Som vanligt går alla omtentor även i augusti.



Man träffade också doktorander som vill ha någon sorts föreläsningdag. Detta riktar sig mot masterstudenterna, Kalldal tänker att det kan passa under sektionens vecka. Emilio har inte tagit tag i intimitet utan tänker vänta tills en ny PA är invald.

Kalldal har även varit på möte om det nya kursutvärderingssystemet. Det är svårt att påverka de som vill sitta centralt. Man är mer intresserad av att ta fram någon sorts index för hur bra kurserna är än på vilket sätt respektive kurs är bra eller dålig, vilket känns sådär.

Hälften av SNF-räkneövningsledarna vill sluta, så man behöver hitta nya. Man funderar även på att lägga ner räknestugan för tvåorna. I dagsläget verkar det som att den bara kommer att gå i LP3 och då endast för kursen i fourieranalys.

- **F6:**

Har spikat schema för sin aspning. Planerar sitt FT-mys och hoppas att alla kommer dit. Träffar D6 imorgon lunch för att planera gasque nästa läsperiod.

§9 Sektionens vecka Vi diskuterar diverse datum för sektionens vecka. Sektionsmötet spikas till onsdag 19 februari.

§10 Sektionsmöte LP4 Vi bestämmer att sektionensmötet i LP4 preliminärt ligger i LV6 (5-11/5), gärna på tisdagen.

§11 Övriga frågor

- **Programråd:**

Vi har ingen dagordning men chansar på att man kommer att prata om UKÄ, om kursutvärdering och om bonuspoängssystem. De som ska vara med på mötet får själva se till att de snackar ihop sig.

- **NU:**

Joel6 ska på NU ikväll. Vi är fundersamma över hur det fungerar med gästpassen; man kan köpa flera gästpass per chalmerist, men man får bara ta in en gäst?

§12 Nästa möte Nästa möte blir 23 januari 2014.

§13 Mötets avslutande Mötet avslutades av Filippa 12:35.

Veckans serie från Calvin & Hobbes.



Av: Bill Watterson